
Hjerm Landsbyordning, den 29.11.2019 

  

      

RERERAT: Bestyrelsesmøde tirsdag den 10.dec. kl. 17.00 – 19.30 i dagtilbuddet 

Mødedeltagere: Mads, Christina, Bettina, Mie, Lillian, Henriette, Inger, Nicole, Anders, Vinni 

Fraværende      : Erik 

 
1. Orienteringspunkter (OP) 17.00 – 17.20 

➢ Orientering (VSH/AJA) 

- Kvadratmeter reduktion 

➢ Elevrådet (Elevrådsformand) (Elevrådet deltager) 

➢ Personale (Bettina/Lilian) 

➢ Bestyrelsen (Formanden/næstformanden) 

Referat: 

Orientering skole: Der er gang i en god proces med Kommunernes Landsorganisation Konsulentfirma KLK der skal 

hjælpe med at se på, hvordan tildelingsmodellen bliver på skolerne i Struer Kommune næste år. Der kommer en 14 

dages høring i februar. Anders er i gang med MUS med personalet.  

Der er ikke noget nyt mht. kvadratmeter reduktion.  

Orientering dagtilbud: Tildelingen på Dagtilbudsområdet bliver på det nuværende niveau. Måske tilføres der midler. 

Lige nu arbejdes der meget med at få indrettet institutionen efter den er blevet malet og der er gang i indretningen 

af legepladsen. Vinni er færdig med MUS med alt personalet. Nu skal der bare samles op på det. 

Elevrådet:  

- Elevrådet vil arbejde med, hvorfor man skal have sikkerhed i trafikken? F.eks. gule veste, se sig for 

når man går over vejen og lign. De regner med at filme cyklerne en morgen og vise det bagefter i 

aulaen. 

- Sætte planter i kummen i aulaen. 

- Cykelskurets tag er ikke så godt mere 

- Evt. lave om på indretningen i aulaen. Evt. et lounge område. 

- Vil gerne søge om penge fra bestyrelsen til de forskellige ønsker. Godkendt. 

- Der sker rimeligt mange fornyelser på skolen. 

Personalet i skolen:  

Det har fungeret godt at emneugen denne gang kørte hen over en weekend. Godt for alle parter, at der var et 

program for alle parter. 

Der var stor tilslutning til juleklippedag. Dejligt at have bedsteforældrene på besøg. 

Personalet i dagtilbuddet: 

Det går rigtig godt med udegruppen. Alle er kommet godt i gang med Sangglad. 

Der bliver lavet mange hemmeligheder for tiden. Nisserne er flyttet ind og de kommer med børnehavebørnene 

hjem. 

Der fortælles julefortællinger i vuggestuen. 

Fælles aktiviteter for hele Landsbyordningen i december: Lucieoptog, historie fortællinger, krybbespil, julecirkus. 
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Dagplejen har lige været i Hermans hule, og det var en fantastisk oplevelse. 

 

Bestyrelsen: 

Intet nyt. 

 

2. Økonomi (AJA) (OP) 17:20 – 17:30 

➢ Gennemgang og forventning. 

- Forventet samlet resultat. 

Referat: 

Vi kommer ud med et fint resultat mht. alle afdelinger. Der bliver overført penge til næste år, det beløb vi havde 

regnet med. Til februar kommer afslutning af budget 2019. 

 

3. Udtalelse til forvaltning ang. landsbyordningen 17:30 – 18:15 (udvalg) 

- Præsentation af forslag fra udvalg. 

- Vi til rette det forslag der er lavet, så denne er færdig. 

Referat: 

Forældrene sætter sig for sig selv og laver en udtalelse. 

 

4. Struktur til ny hjemmeside 18:15 – 18:45 (AJA) 

- Vi ser på hvordan vi ønsker hjemmesiden opbygget i grundskitse, så AJA kan lave tilretning over 

ferien. Der er kun tale om struktur, ikke tilretning. 

Referat: 

Der nedsættes et udvalg der kommer med et udkast til hjemmesiden senest på marts mødet. 

 

 

5. Ny styrket lærerplan i dagtilbuddet og vores overgang fra børnehave til skole. 18:45 – 19:15 (VSH) 

- Vinni giver indføring i den ny styrket lærerplan samt hvordan vi fremadrettet arbejder med overgang 

fra børnehave til skole. 

Referat: 

Alle dagtilbud har siden 2004 arbejdet ud fra den pædagogiske læreplan. Der er nu vedtaget, at vi skal arbejde ud fra 

den nye styrkede læreplan. Den skal være implementeret inden d. 1. juli 2020. For tiden er der er to pædagoger og 

Vinni afsted på flere fyrtårnsmøder sammen med resten af kommunens dagtilbud. Kort fortalt handler den nye 

styrkede læreplan meget mere om leg, børnefælleskaber, læringsmiljøer, et bredt læringsbegreb og 

evalueringskultur i forhold det den gamle læreplan gjorde. Det er meget spændende og vi knokler løs med det. 

Vi har allerede en plan for en god overgang mellem dagtilbud og førskole/SFO/skole. Vi er endvidere godt i gang med 

at lave mål og principper for det samme. 
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6. Den gode historie 19:15 – 19:25 (ALLE) 

Referat: 

Det var en fantastisk emneuge på skolen. Det vil være en god ide at lave en musik video/sang om 

Landsbyordningen/Hjerm. 

Udegruppen går rigtig godt. 

Fast arbejde. 

 

EVT: 

Vi håber, at der starter en købmand op igen i Hjerm. Indtil videre køber vi varerne andet sted. 

 

 

 

 

 

 

Hjemmesiden 

Kontakt ok 

 

Bestyrelsen ok.  

- Der skal dog indsættes billeder af bestyrelsesmedlemmerne. 

Landsbyordningen ok. Ansatte og forældrene skal dog hver skrive en tekst. 

- Ansat i Hjerm Landsbyordning flyttes til søg job 

- Forældrene i HLO skal stå direkte under HLO 

Der skal være en hovedoverskrift der hedder Hjerm Landsbyordnings historie 

Der skal være en hovedoverskrift Om HLO  

Skolen/om skolen og ny i skolen flettes sammen: 

- 

Skolen/begivenheder og ferie ok 

Husk en pind med SFO. 

 

Dagtilbuddet 

En pind vedr. dagplejen, vuggestuen og børnehaven 


